
Veckans regelnöt v. 26 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Räknas sand och lös jord som lösa naturföremål på green?  
 
 

Spelares putt från green träffar kvarlämnad kratta på foregreen och stoppas från 
att rulla ned i bunker   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Någon i föregående grupp har lämnat en uppochnedvänd kratta på foregreen. Freja, 
som ska putta först i sin grupp, tänker att krattan kan ligga kvar som ett stopp ifall 
hennes långputt från green blir alldeles för hård. När hon puttar, rullar bollen förbi 
hålet med god fart, träffar krattan och stannar på foregreen, istället för att rulla ned 
i en greenbunker.  
Vad gäller?  

A Freja får ingen plikt och bollen ska spelas som den ligger.  
B Freja får ingen plikt. Bollen ska placeras i bunkern på den uppskattade punkt där 

bollen skulle ha stannat om den inte träffat krattan.  
C Freja får ingen plikt. Bollen ska droppas i bunkern inom en klubblängd, men inte 

närmare hål, från den uppskattade punkt där bollen skulle ha stannat om den 
inte träffat krattan.  

D Slaget ska inte räknas, utan Freja ska slå om putten från föregående plats med 
två slags plikt.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

 

 



Veckans regelnöt v. 26 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Räknas sand och lös jord som lösa naturföremål på green?  
Nej. Definition. Däremot får dessa föremål just på green tas bort utan plikt. R 13.1 
Kuggfråga! 

Spelares putt från green träffar kvarlämnad kratta på foregreen och stoppas från 
att rulla ned i bunker   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Någon i föregående grupp har lämnat en uppochnedvänd kratta på foregreen. Freja, 
som ska putta först i sin grupp, tänker att krattan kan ligga kvar som ett stopp ifall 
hennes långputt från green blir alldeles för hård. När hon puttar, rullar bollen förbi 
hålet med god fart, träffar krattan och stannar på foregreen, istället för att rulla ned 
i en greenbunker.  
Vad gäller?  

A Freja får ingen plikt och bollen ska spelas som den ligger.  
B Freja får ingen plikt. Bollen ska placeras i bunkern på den uppskattade punkt där 

bollen skulle ha stannat om den inte träffat krattan.  
C Freja får ingen plikt. Bollen ska droppas i bunkern inom en klubblängd, men inte 

närmare hål, från den uppskattade punkt där bollen skulle ha stannat om den 
inte träffat krattan.  

D Slaget ska inte räknas, utan Freja ska slå om putten från föregående plats med 
två slags plikt.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

Freja har rätt till de förhållanden för slaget som gällde när hon kom till bollen på 
green. Hon får därför ingen plikt, när putten råkar träffa flaggstången, trots att hon 
insåg att den kunde fungera som ett stopp. Eftersom krattan inte låg på green ska 
bollen spelas som den ligger. R 11.1 och Clarification 11.2a/1 

Svarsalternativ A   


